
华泰财险附加成对和成套的财产条款（CB-T 版） 

 

如果保险事故造成成对或成套财产中任一件或多件财产的损失、损毁或损坏，被保险人可选择以

下任意一种方法来计算该等财产的损失、损毁或损坏： 

a.受损财产在成对或成套财产总价值中所占的合理比例（需考虑到受损财产的重要性），但不得

将该等损失、损毁或损坏解释为成对或成套财产的完全损毁；或者 

b.成对或成套财产的总价值，但是被保险人应将该成对或成套财产的剩余部分交还保险人。 

 

 

Pair and set 

 

In the event of loss, destruction or damage caused by an insured peril under this Policy to any article or 

articles which are a part of a pair or set, the measure of loss, destruction or damage to such article or 

articles shall be, at the Insured’s option : 

a.   the reasonable and fair proportion of the total value of the pair or set , giving consideration to the 

importance of said article or articles, but in no event shall such loss, destruction or damage be construed 

to mean total loss of the pair or set; or 

b.   the full value of the pair or set provided that the Insured surrenders the remaining article or 

articles of the pair or set to the Insurers. 

 


